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СУБОТИЦА - Председник Владе Војводине Бојан Пајтић не верује да садашњи однос
политичких снага омогућава одговарајуће уставне измене и сматра да би држава
свакако требало да измени свој Устав "који садржи много недостатака", како би могла
да постане чланица Европске уније.

  

  

"Проблем је у томе што тренутни однос политичких снага који влада у републичком
парламенту не гарантује да би се то догодило у складу са европским мерилима. Ја,
барем, нисам сигуран у то да би тренутно један такав процес био окончан у складу са
интересима земље", рекао је Пајтић у интервјуу за "Мађар со".

  

Поводом недавне одлуке Уставног суда Србије у вези са Законом о надлежностима
Војводине, председник војвођанске владе је изнео очекивање да ће став тог суда и о
Статуту Војводине "сигурно бити сличан", будући да се ради о два усаглашена
документа.

  

"Управо због тога не рачунам на нарочита изненађења, једино ако Уставни суд не буде
одлучио да још више жели да удовољи и доказује се новој власти и тако Војводини и
њеним грађанима ускрати још више права", рекао је Пајтић.

  

Он је изјавио да Војвођани не могу да прихвате да "Ниш и Крагујевац могу да имају
канцеларију у Бриселу, а Војводина не и да Војводина не може да помаже трудницама,
нити ратарима".

  

"Морам напоменути да смо протеклих година, искључиво кроз подршку демографског
карактера, дакле уз помоћ за прво дете и за новорођенчад или породицама које су у
тешкој социјалној ситуацији могли да пружимо помоћ за 107.000 породица. Овај податак
показује колико је био широк домет ове подршке", навео је Пајтић.
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Он је најавио да ће "наставити са сличним мерама".

  

Коментаришући изјаве председника Уставног суда Србије, према којима није било
намере да се Војводини умање права, Пајтић је казао да "свако може да да изјаву, али
да верује да је потпуно јасна, рецимо, одлука да покрајина не може да преноси права на
националне савете".

  

"Ми смо пренели оснивачка права у листовима који излазе на језицима националних
мањина, па тако и у 'Мађар со'- у, на националне савете, јер смо уверени да је природно
и логично уколико се о тим медијима брину легитимно изабрани представници
националних заједница", казао је Пајтић. Председник покрајинске владе рекао је и да
сматра нелогичним да се под знак питања ставља право покрајинске скупштине да
одлучује о томе да је у покрајинским институцијама шест језика у службеној употреби,
нагласивши да је поносан на то што је "Војводина једина европска регија у којој то тако
функционише".

  

"Тужно је да 2012. неко оспорава ту предност Војводине и у културном смислу нас
изједначава са Шумадијом или централном Србијом. Ми имамо наше специфичности,
овде живе различите националне заједнице чији национални идентитет желимо да
очувамо. Од тога, једноставно, нисмо спремни да одустанемо", поручио је Пајтић.

  

(Танјуг)
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